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Innkalling til generalforsamling i ELSA Bergen
Publisert 2. mai 2023

Det kalles herved inn til ordinær Generalforsamling for vårsemesteret 2023.

Alle styreverv, minus VP ALD, skal velges på nytt. Alle som ønsker å stille kan sende
motivasjonsbrev til secgen.bergen@no.elsa.org innen mandag 22. mai kl. 23:59. Det vil også være
mulig å stille benkeforslag under selve Generalforsamlingen.

Mer info om vervene kommer på ELSA Bergens kanaler på Facebook og Instagram.

Selve Generalforsamlingen vil avholdes tirsdag 30. mai kl. 16:15 i seminarrom 2 på Jussbygg 1.
Sakspapirer publiseres senest én uke før, altså tirsdag 23. mai.

Vi gleder oss til å treffes og takker for et herlig år!

Styret i ELSA Bergen 2022/2023

Åshild, Victor, Marianne, Maria, Synne, Emma, Diana, Hermann, Mari Marte og Vilde
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1. Valg av ordstyrer, side 4

2. Valg av referent, side 4

3. Valg av tellekorps, side 4

4. Godkjenning av innkalling, side 4

5. Godkjenning av dagsorden, side 4

6. Godkjenning av protokoll fra forrige ordinære generalforsamling, 15. november
2022, side 5

7. Orientering fra styremedlemmene. Fremlegging av semesterrapporter
a) President, side 5
b) Secretary General, side 7
c) Treasurer, side 9
d) VP Marketing, side 10
e) VP AA, side 12
f) VP S&C, side 14
g) VP PD, side 15
h) VP Human Rights, side 16
i) VP ALD, side 17
j) VP Social, side 20

8. Økonomi, side 16
a) Orientering om foreløpig regnskap 2022/2023
b) Godkjenning av revidert budsjett 2022/2023

9. Endringsforslag, side 17
a) Eventuelle vedtektsendringer
b) Eventuelle endringer av arbeidsreglene

10. Valg av ny revisor for ELSA Bergen, side 20

11. Valg av nytt styre i ELSA Bergen for studieåret 2023/2024, fra side 21
a. President
b. Generalsekretær
c. Økonomiansvarlig
d. VP Marketing
e. VP AA
f. VP S&C
g. VP PD
h. VP Human Rights
i. VP Social

12. Eventuelt, side 30

3



1. Valg av ordstyrer
Forslag til vedtak: Åshild Wiik Seierstad velges som ordstyrer

Avstemming:

2. Valg av referent
Forslag til vedtak: Victor Botnevik velges som referent

Avstemming:

3. Valg av tellekorps
Forslag til vedtak: Synne Kristine Mork og Emma Natvig Backe velges som tellekorps.

Avstemming

4. Godkjenning av innkalling
Forslag til vedtak: innkalling til ELSA Bergens generalforsamling våren 2023 godkjennes.

Avstemming:

5. Godkjenning av dagsorden
Forslag til vedtak: dagsorden for ELSA Bergens generalforsamling våren 2023
godkjennes.

Avstemming:
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6. Protokoll fra forrige generalforsamling
26. mai 2020

Protokoll fra generalforsamlingen den 26. mai 2020 er vedlagt sakspapirene som eget dokument.
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7. Orientering fra styremedlemmene
Fremlegging av semesterrapporter

President Åshild Wiik Seierstad og Secretary General Victor
Botnevik

Semesteret har vært innholdsrikt for ELSA Bergen, med en rekke spennende arrangement og
aktiviteter. Arbeidet som president og generalsekretær har gått mest ut på å hjelpe og bistå resten
av medlemmene av gruppen.

Når er alle styrets stillinger, minus VP ALD, åpne for valg. Vi er begge svært spente på hvordan
det kommende styret i ELSA Bergen vil bli seende ut fra høsten, og takker for et svært
innholdsrikt år!

Juridisk hilsen

Åshild og Victor
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Treasurer Marianne Müller

Gjennom høstsemesteret har ELSA Bergen vært gode på å overholde det vedtatte budsjettet, og
dette er målet også for vårsemesteret. Mine oppgaver som økonomiansvarlig har dette semesteret
hovedsakelig handlet om å sende søknad om økonomisk støtte til fakultetet, drive løpende
regnskap av alle små og store inntekter og utgifter, ha generell oversikt over ELSA Bergens
økonomiske virksomhet, foreta løpende tilbakebetalinger for utlegg, og å bistå øvrige
styremedlemmer med eventuelle spørsmål. Målet fremover blir å finne en ny revisor for den
kommende styreperioden, samt å utarbeide et forslag til budsjett, i samråd med styret, frem mot
vårens GF.

Marianne
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Vice President in charge of Marketing,
Maria Endresen Stornes

Marketing har et godt samarbeid med de andre undergruppene i ELSA Bergen, og hjelper til

med promotering Det har vært omfattende samarbeid med de andre undergruppene i ELSA

Bergen, samt promotering av arrangement.

Marketing er også i prosessen for å bestille inn diverse profileringsartikler som ELSA Bergen kan

bruke ved ulike arrangement.

Maria
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Vice President in charge of Academic Activities,
Synne Kristine Mork

Dette semesteret ble Forhandlingskonkurransen avholdt med stor suksess. Samarbeidet med
hovedsponsor Schjødt fungerte fint, og deltakere og publikum har kommet med gode
tilbakemeldinger. Forhandlingskurset var også vellykket, og Schjødt har foreslått å utvide kurset
med enda en dag neste år. Målet om å gjøre Forhandlingskonkurransen mer populær, synes altså
å gå i riktig retning.

I tillegg har vi fulgt laget fra UiB som deltok i Helga Pedersen Moot Court Competition
(HPMCC) i regi av ELSA International. Laget deltok i den regionale runden i Birmingham, og
venter spent på resultatet for en eventuell finalerunde i Strasbourg. I håp om å spre ordet om
konkurransen, har også laget hatt en Instagram-takeover på ELSAs sosiale medier.
Forhåpentligvis vil flere studenter få øynene opp for konkurransen og vise interesse neste år. Vi
fokuserer på å finne gode løsninger for den økonomiske delen av deltakelse i konkurransen,
ettersom deltakeravgifter og transport- og hotellavgifter kan gjøre det utfordrende for studenter å
delta.

Synne
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Vice President in charge of Seminar and Conferences,
Emma Natvig Backe

Studieturgruppen har brukt våren på å planlegge og bestille årets studietur. Vi har vært i kontakt
med en rekke faglige aktører, og kommet frem til et spennende faglig program. Vi har også hatt
påmelding, samt bestilt opphold, buss og fly for turen. For å promotere turen har vi stått på
stand i vrimle, holdt infomøte, og hatt en liten kampanje på sosiale medier.

Turen vil være fra 3-10. mai, hvor vi skal være 3-6 i Brussel, før vi tar en buss videre til Paris, og
er der fra 6-10. I Brussels skal vi besøke EFTA 4. mai og EU-council 5. mai. I Paris skal vi på
Louvre museet den 8. og besøke ambassadørboligen den 9. Ettersom turen nå er fylt opp vil
resten av semesteret bli brukt på å finpusse programmet for turen og bli bedre kjent med alle de
påmeldte. Allerede i april skal vi avholde bli kjent vors.

Seminar og aktuelt gruppen har i vårsemesteret 2023 gjennomført og planlagt manuduksjoner i
henholdsvis JUS213 Erstatningsrett og JUS214 Tings-og immaterialrett. Manuduksjon i
erstatningsrett ble gjennomført i samarbeid med CMS Kluge omtrent én uke før eksamen, og
med et svært godt oppmøte. Vi er også i dialog med Harris for den resterende manuduksjonen. I
februar gjennomførte vi også et besøk til tingretten i forbindelse med «Helge Ingstad»-rettssaken
der dette var det første «utenomfaglige» arrangementet vi har avholdt i år. Erfaringene ble
nærmest utelukkende positive; et begrenset antall deltakende gjorde at plassene fylte seg opp
relativt raskt. Det var imidlertid noe forbedringspotensial, men noe vi anser som svært nyttig så
tidlig i semesteret og før planleggingen av øvrige arrangement.

Fokuset fremover vil være på å prøve å gjennomføre et bedriftsbesøk og ev. en debatt/foredrag.
Ideelt ønsker vi et bedriftsbesøk til en av de to nevnte aktørene vi har samarbeidet med ila året
22/23 slik at det vil kunne insentivere et mer formelt samarbeid.

Director for Go International har dette semesteret fokusert på å promotere ELSA sine
internasjonale muligheter gjennom stands og sosiale medier. I forbindelse med promotering av
SELS hadde vi også en tidligere deltagere på SELS som hadde takeover på ELSA sin
intagramkonto. Dette var en stor suksess.

Emma
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Vice President in charge of Professional Development,
Diana Zeqa

PD- gruppen har brukt denne våren på planlegge en ny traineeship cycle som ble publisert 11.
April. Blant annet er det planlagt at vi skal stå på stand to ganger frem mot fristen for å søke
traineeships er ute 3 mai. I tillegg har vi valgt oss ut noen ulike traineeships som vi vil promotere
ekstra på våre sosiale medier. Forhåpentligvis klarer vi å få like mange søkere som på høsten hvor
det var 12 personer som søkte.

I tillegg har PD-gruppen gjennom våren prøvd å få traineeships-provider uten noe hell dessverre.
Dette har vært en utfordring gjennom flere år og vi har nå dialog med både VP i ELSA Norge
og de andre lokalgruppene om det er noe vi kan gjøre for å sikre at vi i Bergen også kan tilby
traineeships.

Videre er Director for Legal English godt i gang med planleggingen av kurset som skal holdes
2-3 mai her på fakultetet. Kursholder Kevin Harris er booket, det samme med flybilletter og
hotell. Vi er også i dialog med ulike bakerier for å se om vi kan få lunsj til rabattert pris. I tillegg
blir det nytt for i år at vi skal ta kr 50 for å være med på kurset slik at vi kan dekke lunsj, og
samtidig åpne det for flere personer.

Diana
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Vice President in charge of Human Rights,
Hermann Sjåvåg

Human Rights-gruppen har fortsatt med det arbeidet som ble startet høsten 2022.
Research-gruppen har publisert tre artikler i fakultetsavisen “Injuria”, hvor temaene har vært;
Menneskerettigheter i Russland, kvinnekampen i Iran og diskriminering på bakgrunn av kjønn i
Norge. Planen er å ha med en siste artikkel i slutten av mai.

Samarbeidsgruppen med Raftostiftelsen er inne i en fase hvor vi skal skrive en ny
intensjonsavtale mellom Raftostiftelsen og ELSA. Gruppen skal også jobbe med å få stiftelsen
mer kjent for studentene på fakultetet, og har begynt å planlegge samarbeid med Rafto sin
studentgruppe på NHH.

Arrangementsgruppen skal holde en panelsamtale sammen med ICJ studentgruppe og Amnesty
sin studentgruppe om barns personvern og rettigheter på internett. De er også i kontakt med
NIM og andre aktører som jobber innenfor menneskerettigheter for å lage et arrangement hvor
fokuset er; jobber innenfor menneskerettigheter.

Bistandsgruppen for papirløse flyktninger har gjennomgått en omstilling, hvor det fra nå av ikke
vil være et rent samarbeid med organisasjonen Mennesker i Limbo (MIL). Dette er på bakgrunn
av interne uenigheter innad i styret til MIL Bergen. Vi kommer til å benytte oss av dem som en
informasjonskilde, men ikke ha et rent samarbeid med dem. Planen til gruppen er å lage et
infoskriv til papirløse migranter i Bergens område om nyttig informasjon som kan hjelpe dem i
hverdagen, og dette med et spesielt fokus på den nye vedtaket til Bergen fylkeskommune som gir
flere rettigheter til papirløse.

Hermann
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Vice President in charge of Social, Vilde Vatn

I slutten av januar/starten av februar, arrangerer vi fadderhelg for utvekslingsstudentene. Det ble

en stor suksess, med relativt god deltakelse. Jeg har fått inntrykk av at fadderne har tatt med seg

fadderbarna på fester, café og taco-kvelder i etterkant av fadderuken. Det er gøy å se.

Denne våren har vi som mål å arrangere minst et arrangement for utvekslingsstudentene per

måned. Dette har vi klart så langt, og vi har lagt en plan for resten av våren. Vi har bla. Tatt de

med på skøyter, hatt rebus og quiz. Videre har vi planlagt tur over Vidden, kamp på

Brann-stadion 16. Mai og filmkveld.

For våre vervholdere har vi planlagt quiz, tur over vidden, kamp 16. Mai og sommerfest.

I vår har jeg og Åshild hatt flere møter med fadder-komiteen i Bergen. Til høsten er planen at
utvekslingsstudentene skal være med på den ordinære fadderuken. Dette blir det spennende å
jobbe videre med utover våren.

Vilde
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Vice President in charge of Arbeidslivsdagene (ALD),
Mari Marte Andal

Arbeidslivsdagene (ALD) 2023 ble avholdt over to uker i januar, og var i år større enn noen gang

tidligere med nærmere 100 deltakende aktører fra privat, offentlig, internasjonalt og frivillig

arbeidsliv.

I år har vi særlig fokusert på å fremvise de mange og varierte arbeidsmulighetene en master i

rettsvitenskap gir. Dette er noe vi har samarbeidet tett med fakultetet om, og noe vi mener er

viktig for å redusere trykket og presset den private dagen erfaringsmessig utgjør.

Man vil aldri, av hensyn til plass og kapasitet, kunne vise hele spekteret, men vi tror at årets

arrangement er et steg i riktig retning.

Uken i forkant av messedagene ble det arrangert CV-fotografering, bedriftspresentasjoner,

straffe- og barnerettslig kveld med Arvid Sjødin og Advokatforeningen, samt CV- og

jobbsøkerkurs med Wikborg Rein. Under arrangementene ble det servert diverse mat og loddet

ut premier til oppmøtte studenter. Dette ble markedsført på forhånd, og ga et stort antall

oppmøtte studenter, som både vi og aktørene var svært fornøyde med!

I uke 4 arrangerte vi motivasjonsforedrag med Dag Otto Lauritzen i forkant av messedagene.

Dette var en stor suksess!

Høydepunktet med arrangementet var messedagene den 25. og 26. Januar, som ble holdt i

fakultetets lokaler. På den offentlige-, internasjonale og frivillige dagen deltok 45 aktører. Ivrige

studenter strømmet rundt aktørene fra klokken 10:00- 15:00, og vi håper at dette ga studentene

et økt innsyn i noen av de mange mulighetene vi har som fremtidige jurister. 11 temaforedrag ble

avholdt, hvor foredraget med Forsvarsdepartementet og ESA var de som fikk størst opplutning.

Også under disse foredragene ble det loddet ut premier, noe vi tror bidro positivt til å trekke

ytterligere studenter.
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På privat dag sto 48 aktører på stand. Denne dagen var- ikke overraskende- svært populær blandt

studentene, som flokket rundt standene i Vrimle og kantinen fra start til slutt. Flere deltok på

intervjuer og middager under og i etterkant av messedagen, før det hele ble avsluttet med

etterfest på JADA.

Etterarbeidet med fakturering og transition med neste VP ALD er gjennomført, og jeg ser frem

til resten av våren i ELSA.

Mari-Marte
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8. Økonomi
a) Godkjenning av regnskap 2021/2022 med revisjonsrapport (sendt som eget

dokument)
b) Orientering om foreløpig regnskap 2022/2023
c) Godkjenning av revidert budsjett 2022/2023
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9. Endringsforslag
a) Eventuelle vedtektsendringer

Innkomne forslag

Innsender: styret i ELSA Bergen (gjelder alle etterfølgende forslag)

Forslag 1:

Kapittel 3. Styret
§ 3-1 Styret
Styret har ansvar for den daglige driften av ELSA Bergen mellom
generalforsamlingene. Styret skal bestå av:

(a) President
(b) Secretary General (generalsekretær)
(c) Treasurer (økonomiansvarlig)
(d) Vice President for Marketing (VP Marketing)
(e) Vice President for Academic Activities (VP AA)
(f) Vice President for Seminar & Conferences (VP S&C)
(g) Vice President for Professional Development (VP PD)
(h) Vice President for Human Rights
(i) Vice President for ALD (VP ALD)
(j) Vice President for Social (VP Social)

Ordlyd endres til:

Kapittel 3. Styret
§ 3-1 Styret
Styret har ansvar for den daglige driften av ELSA Bergen mellom
generalforsamlingene. Styret skal bestå av:

(a) President
(b) Secretary General (generalsekretær)
(c) Treasurer (økonomiansvarlig)
(d) Vice President in charge of Marketing (VP Marketing)
(e) Vice President in charge of Academic Activities (VP AA)
(f) Vice President in charge of Seminar & Conferences (VP S&C)
(g) Vice President in charge of Professional Development (VP PD)
(h) Vice President in charge of Human Rights
(i) Vice President in charge of ALD (VP ALD)
(j) Vice President in charge of Social (VP Social)

Begrunnelse
Formelle endringer gjort i forbindelse med Landsmøte i Tromsø helgen 28.-30. April.
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Forslag 2:

§ 1 - Navn og formål
Organisasjonens navn er The European Law Students’ Association Bergen
(ELSA Bergen).

ELSA Bergen er en selvstendig og partipolitisk uavhengig organisasjon.
Organisasjonen skal arbeide for å fremme, skape og utvikle gjensidig forståelse,
samarbeid og personlige kontakter mellom jusstudenter og unge jurister fra ulike land og
rettssystemer. ELSA Bergen er medlem av ELSA Norge og skal handle i samsvar med
ELSA Norges vedtekter.

Ordlyd endres til:

§ 1 - Navn og formål
Organisasjonens navn er The European Law Students’ Association Bergen
(ELSA Bergen).

ELSA Bergen er en selvstendig og partipolitisk uavhengig organisasjon.
Organisasjonen skal arbeide for å fremme, skape og utvikle gjensidig forståelse,
samarbeid og personlige kontakter mellom jusstudenter og unge jurister fra ulike land og
rettssystemer. ELSA Bergen er medlem av ELSA Norway og skal handle i samsvar med
ELSA Norways vedtekter.

Begrunnelse:
Formelle endringer gjort i forbindelse med tidligere nevnte Landsmøte.

Forslag 3:

Tilsvarende ordlydsendringer som i Forslag 2 gjøres etter i følgende paragrafer i ELSA
Bergens vedtekter:

- § 1-4
- § 1-5
- § 3-4
- § 4-1
- § 5-1

Begrunnelse:
Tilsvarende begrunnelse som i Forslag 2. Slått sammen av effektivitetshensyn.
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b) Eventuelle endringer av arbeidsreglene
Innkomne forslag:

Forslag 1

Kapittel legges til:

Kapittel 22: Director for Bistandsgruppen for papirløse flyktninger

§ 22-1 Bistandsgruppen for papirløse flyktninger

Director for Bistandsgruppen for papirløse flyktninger har hovedansvaret for all aktivitet
knyttet til undergruppen. Director har overordnet ansvar for
å planlegge arrangementer og å gjennomføre dem sammen med resten av vervholderne i
gruppen.

Director for samarbeidsgruppen med Raftostiftelsen leder møtene.

Director for samarbeidsgruppen med Raftostiftelsen har hovedansvaret for
kommunikasjon med kontaktpersonen til Raftostiftelsen.

Director for Bistandsgruppen for papirløse flyktninger rapporterer til VP Human Rights
om fremdriften.

Begrunnelse:
Den tidligere undergruppen “Samarbeidsgruppen med Mennesker i limbo (MIL)” har endret
navn til “Bistandsgruppen for papirløse flyktninger”. Det fantes imidlertid ikke et eget kapittel
for førstnevnte gruppe å endre, og nytt kapittel for gjeldende gruppe er foreslått opprettet.

Forslag 2

Ordlydsendring
Arbeidsreglene for ELSA Bergen kapitler 22 og 23 om hhv. Director for International Students
og Internasjonal reisestøtte endres i henhold til endringene gjort i Forslag 1.

Begrunnelse:
Foreslått endring i Forslag 1 vil lage to kapittel 22, samt et kapittel 23 som egentlig er nr. 24.
Forslag 2 innebærer kun en formell endring av disse tallene, slik at arbeidsreglene blir riktige.
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10. Valg av ny revisor
Det skal velges ny revisor for ELSA Bergen.

Det har kommet inn én søknad ved Hanni Daniel

Hanni Daniel
Hei,

Tar kontakt vedrørende utlysningen etter revisor i forbindelse med revideringen av regnskapet
for 2023, og ønsker gjerne å meddele interesse for oppdraget. Ved siden av 1.året ved det
juridiske fakultet på UIB studerer jeg parallelt på Norges Handelshøyskole (NHH) på fjerdeåret.
Jeg går master med hovedprofil i finansiell økonomi, og fordypning i økonomisk styring og
regnskapsanalyse (revisjon). Oppdraget skal med andre ord være midt i blinken mtp.
studieretning.

Vennlig hilsen,
Hanni Daniel
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11. Valg av nytt styre i ELSA Bergen
Bakgrunn
Det skal velges nytt styre i ELSA Bergen, jf. vedtektenes § 2-2.
Vedlagte motivasjonsbrev ble innsendt til generalsekretær innen fristen mandag 22. mai satt av
styret i ELSA Bergen. Det er likevel fullt mulig å melde sitt kandidatur for et verv helt frem til
stemmegivning på samme verv er ferdig.

President

Én søker ved Vilde Vatn

Motivasjonsbrev til President styreperioden 2023/2023

Jeg heter Vilde Vatn, og er i skrivende stund snart ferdig med andre året her på jussen. Dette er

mitt første år i ELSA-Bergen, hvor jeg har vært VP Social.

Gjennom denne styreperioden har ELSA gitt meg mersmak, og jeg følger ikke at jeg er ferdig

som vervholder i ELSA. Derfor ønsker jeg å stille som president i ELSA Bergen kommende

skoleår.

Jeg vil ta med meg det jeg har lært gjennom mitt verv som social inn i neste styreperiode,

samtidig som jeg er klar til å tilegne meg enda mer kunnskap.

Til høsten vil fadderuken for de internasjonalestudentene slås sammen med den norske ordinære

fadderuken. Selv om dette vil være social sitt ansvarsområde til høsten, har jeg likevel mye å bidra

med dersom jeg skulle være så heldig å få vervet som president i ELSA-Bergen. Jeg tror det vil

være en fordel at en som har vært med på prosessen med å innlemme de internasjonale

studentene i den ordinære fadderuken fortsetter å sitte i det nye styret. Til nå har jeg og

nåværende President hatt flere møter med fadder-komiteen. Jeg tror at den kunnskapen jeg sitter

med vil være en fordel å bringe videre i det neste styret.

Som person er jeg utadvendt, sosial, arbeidsom og strukturert. Jeg har alltid likt å ta ansvar og

prøver alltid å prestere så godt jeg kan, samtidig som jeg motiverer de rundt meg til å prestere så

godt de kan. Dette tror jeg er gode egenskaper som kommer godt som president. Jeg er også

selvstendig og klar til å løse de problemene jeg skulle møte på veien. Samtidig er jeg heller ikke

rett for å spørre om hjelp.
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Vervet som President i ELSA Bergen kan nok være omfattende og til tider svært tidkrevende,

men jeg sitter med en motivasjon og et stort ønske om å likevel ta fatt på vervet.

Med Vennlig Hilsen

Vilde Vatn

Secretary General

Én søker ved Joakim Selnes Sævik

Motivasjonsbrev for vervet som generalsekretær (nestleder) i ELSA Bergen.
Litt om meg

Hei, mitt navn er Joakim (23 år), opprinnelig født og oppvokst på et lite tettsted utenfor byen
Namsos i Trøndelag. For øyeblikket er jeg første års jusstudent her ved Universitetet i Bergen.
Oppveksten min har vært preget av mye aktivitet (idrett) og engasjement i det lokale idrettslaget.
Her har jeg både vært aktiv langrennsløper og frivillig i løype- og arrangementskomiteen. Jeg
satset helhjertet på langrennssporten til og med siste året på videregående. Nå har jeg imidlertid
lagt satsingen bak meg, og brenner for å legge til rette for at andre skal få like gode opplevelser
fra idretten som jeg selv har hatt.

Erfaring
Av annen erfaring har jeg blant annet jobbet en kortere periode i dagligvarekjeden KIWI AS i
2020. Etter det har jeg også jobbet som fast ansatt i Widerøe Ground Handling (del av Widerøes
Flyveselskap) fra 2020-2021. I tillegg har jeg gjennomført et interessebasert årsstudium i idrett og
samfunn ved Norges idrettshøgskole i Oslo (2021-22). Høsten 2022 (etter studiestart) var jeg
også fadder for internasjonale studenter gjennom ELSA her i Bergen. Noe som har gitt mersmak
og interesse for videre engasjement i ELSA.

Hvorfor generalsekretær?
Motivasjonen min for å søke vervet som generalsekretær er at jeg ønsker å legge til rette for en
åpen og inkluderende organisasjon. Fra før av har jeg tatt del i et prosjekt som gjaldt rekrutering
av kvinner til flybransjen (Widerøe). Her er jeg stolt av at vi i løpet av min periode klarte å tilsette
to nye kvinner på Namsos lufthavn. Utgangspunktet var nemlig bare menn i arbeidsstokken.
Utover dette har jeg også vært innstilt som president og styremedlem for studentstyret på Norges
idrettshøgskole i fjor. Jeg ønsker å bruke denne erfaringen til å videreutvikle ELSA som felleskap
og organisasjon. Mitt hovedfokus vil være å gi de øvrige vervholderne (og andre
ELSA-medlemmer), de redskapene de trenger for å gjøre sine arbeidsoppgaver på en god måte.
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Treasurerer
Ingen søkere

Vice President in charge of Marketing
Én søker ved Amalie Bakklund

Hei,
Jeg heter Amalie Bakklund og går første året på jussen. Jeg er 20 år og fra Oslo.
På fritiden er jeg glad i å trene, og bruker ellers tiden med venner.
Jeg vil beskrive meg selv som positiv, strukturert og sosial!

Jeg ønsker å søke verv i Elsa da jeg fra starten av studieåret mitt har fått veldig godt inntrykk av
organisasjonen, og tenkte umiddelbart at dette var noe jeg ville ta del i da jeg så at man kunne
søke verv.
I tillegg har jeg lyst til å engasjere meg i undergruppe som gjør noe mer faglig, men samtidig er
sosialt. Elsa gir også en god mulighet til å få et internasjonalt perspektiv, som andre
undergrupper ikke tilbyr.

Videre ønsker jeg å søke som markedsansvarlig, da det virker veldig gøy å få mulighet til å å
promotere Elsa på ulike plattformer, samtidig som man jobber med selve styre.
Jeg tror vervet som markedsføringsansvarlig er noe jeg hadde trivdes veldig godt med, ettersom
jeg liker å drive med sosiale medier. I tillegg føler jeg at jeg har fått godt inntrykk av hva som når
ut til spesielt nye studenter, som en som går første året, og dermed kan bidra til at Elsa blir
formidlet til andre studenter best mulig.

Etter å nå ha gått et år på jussen, føler jeg at jeg både har tid og overskudd til å ta på meg ekstra
arbeid neste studie år, og vil gjerne bruke det til å bidra i Elsa.
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Vice President in charge of Academic Activities

Én søker ved Sofie Ambakk

Hei,

Mitt navn er Sofie Aambakk, jeg er 23 år gammel og er per nå på andre studieår her på jussen i

Bergen. I forbindelse med valg av nytt styre til ELSA Bergen, ønsker jeg å stille som kandidat til

vervet Vice President of Academic Activities.

Motivasjonen min for søknaden er først og fremst at jeg i år har hatt vervet som Director for

Prosedyrekonkurransen i ELSA, noe som har gitt meg erfaringer og opplevelser jeg ikke ville

vært foruten. Som følge av dette er jeg både motivert og engasjert til å kunne fortsette og bidra

til å opprettholde og utvikle alt det flotte ELSA har å tilby.

Jeg synes Academic Activities er en spennende gruppe i ELSA ettersom hovedfokuset er å levere

faglig påfyll til studentene på en interessant, givende og morsom måte. Jeg mener videre det er

viktig at arrangementene Prosedyrekonkurransen og Forhandlingskonkurransen forblir attraktive

og synlige på fakultetet, og jeg tror og håper at erfaringen min som Director gir meg de

forutsetningene som trengs.

Vervet har gitt meg nyttig kunnskap om håndtering, planleggingen og gjennomføringen av et

større arrangement. Arbeidet har bestått av kommunikasjon med ulike aktører og eksterne

bidragsytere. Dessuten har det tette samarbeidet i gruppen gitt meg praktisk innsikt på tvers av

ansvarsområdene, hvor jeg har erfart at man bistår og hjelper hverandre uavhengig av hvilken

gruppe man tilhører. Jeg tror med dette at jeg vil være godt rustet til å kunne delegere ansvar på

en hensiktsmessig og forsvarlig måte, samt være en trygg og ansvarsfull leder.

Jeg vil i tillegg fremheve det store utbyttet jeg har fått ved å delta på landsmøtene i Tromsø og

Oslo. På disse turene har jeg fått større innsikt i ELSA som nasjonal og internasjonal

organisasjon, og ikke minst alle de flinke studentene som står bak arbeidet. Det har vært

inspirerende for meg å se hvor stort ELSA faktisk er, og hvor mye det er mulig å oppnå gjennom
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samarbeid. At jeg har fått innblikk i hvordan de andre ELSA- gruppene arbeider, og da særlig på

området AA, tror jeg vil komme godt med i arbeidet som VPAA i Bergens lokalgruppe.

Jeg tror jeg vil trives kjempegodt i ELSA Bergens styre, og vil med sikkerhet bidra til positivitet,

godt humør og samhold. Å lære enda mer om organisasjonen, og være med å opprettholde en

inkluderende, inspirerende og innholdsrik arena i ELSA er noe jeg håper jeg får muligheten til

gjennom dette styrevervet.

Beste Hilsen,

Sofie Aambakk

Vice President in charge of Seminar and Conferences
To søkere ved Hanni Daniel og Gina Limseth

Hanni Daniel

SØKNAD TIL STYREVERV – ELSA BERGEN (23/24)
Ønsker med dette å søke på vervet som Vice President (VP) for Seminar- og Aktueltgruppen.

Kort om meg selv:

Jeg heter Hanni Daniel, er 24 år og går 1.året ved Juridisk Fakultet i Bergen parallelt med 4.året
ved Norges Handelshøyskole. Av tidligere verv kan jeg blant annet vise til leder av S&A-gruppen
(22/23), Markedsgruppen (20/21) ved NHHS og mellomleder av logistikkgruppen ved Bergen
Challenge (BC) i 2020.

Førstnevnte verv har gitt god innsikt i både det generelle arbeidet ELSA driver, og svært nyttig
erfaring i S&A-gruppen. Det har naturligvis gitt mersmak i ELSA som organisasjonen, og gjør
også at jeg anser VP-vervet som det mest nærliggende for meg å ta del i.

Utenom den «faglige» bakgrunnen er jeg en sosial og svært utadvendt person. Jeg trives i arbeid
med andre, og har en stor tro på at en sosial gruppe som trives sammen er i stand til å prestere
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enda bedre. Jeg er glad i å arrangere sosiale sammenkomster både innad i grupper og på tvers av
flere, og er trygg på at jeg vil kunne ta dette med meg i VP-vervet.

Egenskaper, ferdigheter og motivasjon for vervet:

Med de nevnte vervene har jeg fått utøvd lederskap og utarbeidet en allsidighet som har vært
særlig nyttig under travle og hektiske arbeidsoppgaver. Dette har gitt mersmak på nye
utfordringer, og jeg har derfor stor iver og stå på̊-vilje for å bidra. Arbeidet i S&A-gruppen har
også gitt gode kommunikasjonsferdigheter som jeg opplever å være et godt grunnlag for
fremtidig engasjement i ELSA. Forut for vervet i S&A ville jeg ta del i ELSA tidlig i studieløpet
for å bli godt kjent med organisasjonen. Til tross for at jeg kun er 1.kull ved jussen og derfor
gjerne har mindre fartstid enn eldre studenter, mener jeg likevel at læringskurven og innsatsen
derfor vil være desto høyere.

Ser frem til å høre fra dere! ☺

Gina Limseth

Hei!

Jeg ønsker veldig gjerne å søke styreverv i ELSA Bergen, på bakgrunn av flere ting!

For det første syntes jeg ELSA driver med mye spennende som jeg interesserer meg for ettersom
internasjonale muligheter innenfor jussen er noe som er viktig for meg og som jeg vil lære mer
om og muligens jobbe med senere.
Jeg syntes også styreverv i ELSA Bergen virker som et utrolig sosialt verv, hvor man blir godt
kjent, noe som er veldig hyggelig!
I året 22/23 var jeg fagmedarbeider i studieturgruppen, og hovedansvarlig for markedsføring i
hele perioden, hvor det hovedsakelig gikk i promotering av turen før vi dro, og posting av
innhold under turen for å vise frem hva vi gjorde! Jeg trivdes utrolig godt som vervholder dette
året og ønsker å ta det ett steg videre i året som kommer.

Jeg begynner i andre klasse nå til høsten så er ganske fersk på studie, men trives godt!
Før studie har jeg jobbet med litt forskjellig og jobber for øyeblikket deltid i Godt Brød hvor jeg
har vært i 5 år, litt deltid og fulltid, og har vært nestleder i to forskjellige avdelinger der! Jeg er
godt vant til ansvar og samarbeid gjennom arbeidet der!

Når det kommer til styreverv syntes jeg veldig mange av vervene høres utrolig spennende ut, noe
som gjør det vanskelig å velge bare én!

Jeg vil allikevel hovedsakelig søke på VP S&C, som var gruppen jeg selv var under i fjor! Det
føles det som et trygt valg som jeg er best kjent med av styrevervene. Det virker spennende og er
noe jeg vet interesserer meg!

Jeg er åpen for andre verv også, men tror VP S&C hadde vært en god match :)
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Gleder meg til å høre fra dere!
Mvh Gina Limseth

Vice President in charge of Professional Development

Én søker ved Pravin Selva

Hei!

Eg heiter Pravin Selva er 19 år og kjem frå Hareid i Møre og Romsdal. Eg går første året på

jussen og startar på andre året til hausten. Eg vil beskrive meg sjølv som ein seriøs, ansvarsfull og

profesjonell person, òg dette meiner eg er kvalitetar som vil hjelpe meg i det aktuelle vervet som

Vice President in charge of Professional Development. Dessutan har eg også samanhengande

hatt verv i 9 år, sidan eg var 10 år gammal. Eg har også representert båe fylkeskommuna og

kommuna mi på båe prinsessa sin 18 års bursdag og på ein kongeleg middag. Dette blei eg blei

valt til gjennom mitt gode arbeid i kommuna og fylkeskommuna. Gjennom arbeidet mitt har eg

hatt samtalar og er i kontakt med statsforvaltarar, stortingsrepresentantar og sentrale aktørar

innanfor næringslivet.

Eg har vært leiar for ungdomsrådet i Hareid i over tre år og har endå fleire år som medlem i det.

Gjennom dette har eg lært meg å jobbe effektivt saman med andre folk, administrativt, delegere

arbeid og vere autoritativ. Dette meiner eg er kvalitetar som kjem godt med i det aktuelle vervet.

Eg vil utvide mitt eige nettverk og bidra til at andre studentar også kjem nærmare inn på det

internasjonale tilbodet til ELSA. Etter mi meining er det viktig at dei framtidige juristane kjem

enda nærmare inn på «den internasjonale marknaden», ettersom verda blir stadig meir globalisert.
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Vice President in charge of Human Rights
Ingen søkere

Vice President in charge of Social
To søkere ved Elin Ramsvik Vadset og Celine Mallesvik

Elin Ramsvik
Jeg heter Elin Ramsvik og vil gjerne bli en del av ELSAs
team som VP Social!

Jeg er 21 år gammel og kommer fra Bergen. Dette året hadde
jeg gleden av å være sosialassistent i ELSA. Her fikk jeg være
en del av et fantastisk miljø, der jeg har fått mange nye venner
gjennom å arrangere de sosiale eventene for organisasjonen.

Dette er noe jeg vil fortsette å være en del av!
Tidligere gikk jeg på årsstudium i psykologi, et år jeg brukte
både for å introdusere meg for studenlivet med tanke på alt det tekniske knyttet til
undervisningen, men også til å bli kjent med det yrende studentlivet som befinner seg i Bergen.

Under årsstudiet tok jeg fag som blant annet omhandlet organisasjon og ledelse med fokus på
å skape et godt arbeidsmiljø; kunnskap jeg føler har komt godt med!
Gleden jeg oppdaget med den sosiale siden av studentlivet både på årstudiumet og gjennom
rollen som sosialassistent, er en av grunnene for at akkurat ELSA er en organisasjon jeg vil
være en del av; jeg fikk nemlig masse kontakt med utvekslingsstudenter under årsstudiet! Jeg
fikk gleden av å lære av andre kulturer, samt ha samtaler og diskusjoner der jeg ble introdusert
for nye perspektiver og innfallsvinkler. Jeg lærte så mye av disse vennskapene, spesielt hvor
ufattelig koselig det er å bli kjent på tvers av andre land! At ELSA binder sammen studenter i
Europa og gir så mange gode muligheter til å tilegne seg erfaring på en ny, internasjonal måte
vekket stor interesse hos meg!

Etter å ha vært del av teamet fikk jeg et godt innblikk i hva som inngår i rollen som sosial
arrangør. Tilbakemeldinger fra både medlemmer og internasjonale studenter, gjør at jeg har
fått et inntrykk av hvilke aktiviter som både funker og skaper god stemning, samt forslag til
endringer som kan gjøre det enda bedre! Med denne erfaringen kan jeg skape et godt miljø for
teamet og de utvekslingsstudentene som kommer hit til byen vår!

Jeg tror jeg har mye å bidra med i stillingen som VP social med tidligere erfaring fra
organisasjonen, utvekslingsstudenter og generelt masse motivasjon. Dette er en stilling som
jeg vil ta med glede!

Håper å høre fra dere snart!
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Med vennlig hilsen, Elin.

Celine Mallesvik

Heisann! <3

Jeg heter Celine Mallesvik, 23 år og går andre året rettsvitenskap. I dag så jeg utlysningene på
Facebook og ble giret. Jeg har fulgt med ELSA og har deltatt på flere manuduksjoner, kurs og
paneler.

Jeg håper med det følgende motivasjonsbrevet at dere ser positivt på meg som potensiell
sosialansvarlig.

Jeg vil starte med å si at grunnen til at jeg ikke har søkt tidligere, er fordi jeg har jobbet som
nestleder i CF Navigo og har storkost meg med det arbeidet. Dette vervet blir fullført til
sommeren og det er på tide å la de neste få ta over.

Som nestleder sto jeg for alt det sosiale vi fant på i New York og Washington på Navigos langtur
i januar. Jeg var spesielt fokusert på ideer, research og planlegging av alt som måtte bookes på
forhånd og jeg var dreven i gjennomførelsen. Vi fikk masse positive tilbakemeldinger fra
undersøkelsen etter turen, og dette er en av hovedgrunnene til at jeg tror jeg kan være en god
sosialansvarlig for ELSA.

Den andre grunnen er at hvis jeg ikke skulle klare meg som menneskerettighetsadvokat er
back-up planen å bli partyplanner

Utenom Navigo har jeg hatt verv som nestleder i Elevrådsstyret på Askøy VGS.
På arbeidsiden har jeg jobbet i barnehage, og året før jussen jobbet jeg et år i Athen som
kundeservice og teknisk spesialist for Apple. Før det gikk jeg psykologi på UIB.

På personlighetsnivå vil jeg si at jeg er gøyal, ikke noe fan av janteloven, og åpen. Jeg ønsker at de
rundt med skal være lykkelige og jeg blir lykkelig av å være årsak til andres smil.

Jeg tror dette kan bli et godt samarbeid og håper dere synes det også. :-)

Tusen takk for at dere tok dere tid til å vurdere meg!

God mandag videre!

Mvh Celine Mallesvik
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12. Eventuelt
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